
Referat planforum- Kraft- og industriløftet for Finnmark - status 

 

Sted  Teams  

Tid  13.06.2024. kl. 11.30-13:00 

Møteleder  Annbjørg Løvik 

Referent  Fuaad Abdi Barkadle  

 

Deltagerliste Planforum  

Kan bli tilsendt ved forespørsel. Nye regler for personvern gjør at vi ikke lenger legger ut 
deltagerliste.  

Innledning 

• Presentasjon av prosjektet ved NVE 

Formålet med planen  

Formålet med “Kraft- og industriløftet for Finnmark” er å forbedre kraftsituasjonen i Finnmark, 
som i dag er en av de største hindringene for vekst og utvikling i regionen1. Dette skal oppnås 
gjennom en betydelig utbygging av kraftproduksjon og nett. 

NVE oppfatter det slik at det er nok kraft til å forsyne Melkøya. Utfordringen er å skaffe kraft til 
annet nytt forbruk fylket.  

Formålet med møtet  

• Oppsummering av de mottatte meldingene 
• Orientering om NVEs pågående prioritering  
• Orientering om NVEs kvalitetssikring og videre prosess 

Mottatte meldinger om ny kraftproduksjon 

NVE har mottatt: 

• 21 nye meldinger om vindkraftproduksjon. 
• Det er mottatt 1 prosjektbeskrivelse om utvidelse av vannkraft. 
• Det er 3 vindkraftmeldinger som er under behandling. 
• Det er 1 vindkraftsøknad som er under behandling. 

Totalt er det 26 kraftproduksjonsprosjekter 

Hva prioriterer NVE 

• Kommunen vil sette i gang prosessen med områderegulering  

• Samsvar med Finnmark fylkeskommunes regionale plan for vindkraft   

• Dokumentasjon på medvirkning fra reindrift – i tråd med stortingsmelding om 

vindkraft på land  

Andre forhold: 



• Forsvarsinteresser 

• Kraftsystemet 

• Kunnskapsgrunnlag om geografisk plassering – nasjonal ramme, verneplan for vassdrag, 

begrunnelsene for tidligere avslåtte prosjekter 

Oversikt over meldinger om ny kraftproduksjon per kommune 

 

 

Veien videre  

• Kvalitetssikring og prioritering basert på kriteriene  

• Dialog med kommunen og regionale myndigheter 

• 24.  juni – liste med meldinger som prioriteres for videre prosess: 

 

 

 

 

 

Spørsmål fra deltagere  

Mattilsynet  

har håndtert flere vindkraftsaker som har vært utfordrende. En av hovedbekymringene har vært 
potensiell forurensning av drikkevann, hvordan skal de tolke dette? 



Mattilsynet har uttrykt bekymring for kjemisk forurensning i forbindelse med vindkraftprosjektet. 
De håper at det blir gjort noe med det i denne store prosessen.  

NVE 

NVE påpeker at de vil håndtere drikkevann i hver enkelt sak, men at mener dette er for spesifikt i 
den prioriteringen som skjer nå. 

 Drikkevann vil være et åpenbart og viktig tema for konsekvensutredningene. 

FFK 

Spør om det er noen koblingspunkt mellom det som skjer nå , og konsesjonsbehandlingen av 
den 420kv linjen fra Adamselv og videre østover.   

NVE bekrefter at det er relevant for alt som skjer øst for Adamselv, men at behandlingen av selve 
nettsaken ikke er direkte integrert i behandlingen av vindkraftanleggene. 

 

Møteleder Annbjørg Løvik takket for deltagelsen og avsluttet møte. Referat og vedlegg kommer 
senere, og blir lagt ut på hjemmesiden til FFK.  

 


